

Paris, 19 June 2014

**The Autorité des Marchés Financiers (AMF) warns the public about the activities of individuals claiming to work for the AMF**

***The Autorité des Marchés Financiers (AMF) draws the attention of the public to the activities of certain individuals claiming to belong to the Autorité des Marchés Financiers and contacting retail investors by telephone.***

These individuals who introduce themselves using a variety of pseudonyms (Messrs LEROY, BELFORT, VIVIER and LE BRUN, etc.) are contacting French investors by telephone, claiming to work for the AMF or to have been commissioned by the “Legal Affairs Department of the Autorités des Marchés Financiers” or “COB Trading”.

Members of the public have informed the AMF that they have been contacted by these individuals with the supposed aim of helping them to recover sums they have invested or losses they have made on unauthorised websites offering Forex or binary options trading.

These ill-intentioned individuals use false arguments and make reference to what they claim are accreditation numbers as evidence of their sincerity. They also make fraudulent use of the name of the AMF when they introduce themselves as being its employees or representatives.

The Autorité des Marchés Financiers asks any members of the public who might be contacted in this way not to respond to the solicitations of these persons. It will be transmitting the information in its possession to the Paris Prosecutors Office to whom any victims of these activities may also report their case.

Finally, the Autorité des Marchés Financiers has updated the list of unauthorised websites proposing binary options trading.

The AMF reminds you that you should be particularly vigilant if ever you receive any solicitations via the internet and that you should always check whether the service provider in question has the necessary authorisations.

To find out whether an intermediary is authorised to offer financial products or services, you can go to our website at <http://www.amf-france.org> or contact the AMF Epargne Info Service team on +33 (0)1 5345 6200, Mondays to Friday from 9am to 5pm.

\*  
\* \* \*

If you have any questions, you can go to our website at <a href="http://www.amf-france.org">http://www.amf-france.org</a> or contact the AMF Epargne Info Service team on +33 (0)1 5345 6200, Mondays to Fridays from 9am to 5pm.
---

Paris, le 19 juin 2014

**L'Autorité des marchés financiers (AMF) met en garde le public contre les agissements de personnes se présentant comme travaillant pour l'AMF**

***L'Autorité des marchés financiers (AMF) attire l'attention du public sur les agissements de personnes se présentant comme appartenant à l'Autorité des marchés financiers et démarchant par téléphone des investisseurs particuliers.***

Ces individus, qui se présentent sous différents pseudonymes (Messieurs LEROY, BELFORT, VIVIER et LE BRUN, etc.), démarchent par téléphone des investisseurs et épargnants français en indiquant appartenir à l'AMF ou être missionnés par le « service juridique des autorités des marchés financiers » ou « COB Trading ».

Des particuliers ont signalé à l'AMF avoir été contactés par ces individus dans le but supposé de les aider à récupérer des sommes investies ou des pertes subies sur des sites internet non autorisés proposant du trading sur le Forex ou d'options binaires.

Ces personnes mal intentionnées utilisent des faux arguments en mentionnant de prétendus numéros d'accréditation pour justifier du bien-fondé de leur démarche. Au surplus, elles utilisent frauduleusement le nom de l'AMF en se présentant comme ses salariés ou mandataires.

L'Autorité des marchés financiers demande aux particuliers qui seraient contactés de ne pas donner suite aux sollicitations de ces personnes. Elle va transmettre ces éléments au Parquet de Paris auprès duquel les victimes de leurs agissements pourront se faire connaître.

Enfin, l'Autorité des marchés financiers a mis à jour la liste des sites internet non autorisés proposant du trading d'options binaires.

L'AMF rappelle qu'il faut être particulièrement vigilant face à des sollicitations en provenance d'internet et qu'il convient de toujours vérifier si le prestataire dispose des autorisations nécessaires.

Pour savoir si tel ou tel intermédiaire est habilité à proposer des produits ou services financiers, vous pouvez vous renseigner sur notre site internet <http://www.amf-france.org> ou contacter l'équipe d'AMF Epargne info service au 01 53 45 62 00 du lundi au vendredi de 9h à 17h.

\*  
\* \* \*

Vous avez des questions ? Vous pouvez vous renseigner sur notre site internet <http://www.amf-france.org> ou contacter l'équipe d'AMF Epargne info service au 01 53 45 62 00 du lundi au vendredi de 9h à 17h.